
 
 

 

 

 
 

Referat seksjonsmøte kunstløp, Skøytetinget 2023 

 

1. Parasatsing 

NSF har mål om å ha med kunstløp i Special Olympics i 2029. Special Olympics er for løpere 
med psykisk utviklingshemming. Det er allerede etablert et bedømningssytem som kan 
implementeres i Norge når det kommer aktive løpere. 
https://www.specialolympics.org/what-we-do/sports/figure-skating  

Parakonsulent Magnhild viste fram også mulige hjelpemidler for paraskøyter.  

2. Forslag Spesielle bestemmelser 

Teknisk komite la fram forslag til reviderte spesielle bestemmelser. Endringene gjelder: 

Endringer i klasser 
● Ny klasse: Artistic  
● Springs  
● Cubs u/13 jenter 
● Cubs o/13 jenter 
● Cubs gutter 

 

Aldersbestemmelser 
● Senior/Senior A 
● Veteran 
● Øvrige klasser 
● Synkro: Juvenile, Novice, Junior 

 

Poengkrav A-klasser 
● Økes med 1 poeng i Novice A og Junior A 
● Bevaring av plass i nåværende A-grupper 
● Kan søke opprykk til ny A-gruppe med forrige sesongs poeng 

 
 

https://www.specialolympics.org/what-we-do/sports/figure-skating


 
 

 

 

NM/LM 
● Endring i når uttaket skal skje  
● Isdans og parløp kan dømmes digitalt i etterkant (mangel på kvalifiserte officials) 

 
 

Synkronkunstløp 
● Endring minimunsantall på lag  
● Klassevalg ved stor endring i løperne på lag  

 

3. Endret øvelsesutvalg 

Visjon:  Ønsker å gi alle løpere et rettferdig tilbud som matcher ferdighetsnivået.  

Teknisk komite har vært i en prosess med flere før et nytt øvelsesutvalg er landet: 

Dialogmøte hvor trenere kom med innspill 

Tilbakemelding fra klubber og øvrige 

Tett samarbeid med trenerutvalget 

Officials har kommet med innspill 

Diskusjon med andre ressurspersoner 

Vurdering opp mot det internasjonale regelverket 

 

4. Utviklingsplan og kriterier kunstløp 2023-2026 

Det er gjort justeringer på dokumentet etter dialog og diskusjoner med trenere som har 
løpere på lag, samt trenere som hadde inviterte løpere på samling i april. Det vil komme 
noen så justeringer også over sommeren. 

5. Sponsor 

Både kortbane og hurtigløp har nå fått egne sponsorer, har du noen kontakter som kan være 
aktuelle; gi oss et tips så tar vår generalsekretær prosessen videre. 

 
Eksponeringsmuligheter: 
● Logo på oppvarmingstøy og i Kiss&Cry 
● Logo i arena på NM/NC 
● Samarbeid om SoMe og redaksjonell omtale 

 

https://www.skoyteforbundet.no/contentassets/bce8341d0ab44ea3803d11f17f5cd248/utviklingsplan-og-kriterier-2023-26-pr-1.juni-2023.pdf


 
 

 

 

 
NSF-SoMe 2023 
Skøytelandslaget Instagram – 4839 - 804 000 
Skøyteforbundet Facebook – 6635 - 565 000 
Skøyteforbundet Instagram – 4227 - 34 000 
 

 

6. Retningslinjer for publisering på nettside og sosiale medier 

Klare retningslinjer fra NIF på for eksempel publisering av bilder, viktig at alle klubber setter seg 
inn i retningslinjene 

MÅ ha samtykke er hovedpoenget. 

Mange klubber publiserer resultater fra tester på løpere under 11 år på SoMe 

Vårt råd er at all publisering av løpere under 11 år skal ha fokus på aktivitet og ikke resultater. 
Viktig å være i tråd med barneidrettsbestemmelsene. 

 
7. Terminliste (RM og NM-LM - tidspunkt - diskusjon, FSM) 
Økt rekruttering – fantastisk for sporten! Men det gir utfordringer ihht. terminlisten. 
Sannsynligvis må vi ha flere stevnehelger på listen. 

RM for neste sesong- Digitalt for Nord, begrenset panel  2+2 på andre RM. Noe synkro digitalt. 
Alle synkrolag tilbys å konkurrere i samme RM, RM3. 

NM-LM – tidspunkt vurdert fram og tilbake. Desember er vurdert da det passer bedre med 
internasjonal kalender, men det vil blokkere deltagelse for noen yngre pga. alder. Ligger per nå i 
januar (ref e-post sendt ut 3.juli: flyttet til ny dato pga. EM er flyttet.) 

FSM (Figure Skating Manager): Det vil publiseres bedre arrangørveileder for FSM før sesongstart. 

 
8. Dommerstab 

Økt rekruttering via utøvere som akkurat har sluttet. Her trenger vi klubbenes hjelp. 

Situasjon: 

Økt behov for officials 

Allerede mangel på officials 

Klubben kan søke post 3 midler for utgifter til utdanning. Vi holder kursene gratis, men reise og 
hotell må dekkes av klubb eller søke krets. 

https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2019/hvilke-regler-gjelder-for-publisering-av-bilder-og-video-av-barn-i-idretten/


 
 

 

 

Har tilrettelagt for mer remote kursopplæring , det vil vi fortsette med for deler av kurs. 

Informasjonsmøte neste sesong for løpere eller aktuelle. Tema vil være: Hvilke veier kan man gå 
og hva er mulighetene? 

 
 

9. Stevner og økonomi 
NSF gjorde en undersøkelse etter sesongen for å kartlegge økonomien på stevner. Alle stevner, med 
unntak av to, gikk i overskudd av ulik grad. NM-LM gikk i underskudd, mest pga gavepremier til 
løpere. Ett annet stevne gikk også i underskudd pga. høy isleie. 

Det ble gjennomført en workshop hvor det kom ulike innspill fra delegatene på hvordan vi kan 
forbedre arrangementene og hvordan vi kan forbedre økonomien. Disse resultatene vil Teknisk 
komite gå gjennom før en tilbakemelding og tiltak blir presentert før sesongstart. 

 


